

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

**Copyright © United Nations 1999
All rights reserved
Manufactured in the United States of America**

**Copyright © Nations Unies 1999
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique**



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1687

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 1999

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1687

1992

Annex A —
Nos. 8844, 23679-23683
I. Nos. 29109-29113

TABLE OF CONTENTS

	<i>Page</i>
ANNEX A. <i>Ratifications, accessions, subsequent agreements, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations on 4 September 1992</i>	
No. 8844. Constitution of the Universal Postal Union. Signed at Vienna on 10 July 1964:	
Accessions by various countries	2
Accessions by various countries in respect of the Additional Protocol to the above-mentioned Constitution, done at Tokyo on 14 November 1969	3
Accessions by various countries in respect of the Second Additional Protocol to the above-mentioned Constitution, concluded at Lausanne on 5 July 1974	4
Ratifications by various countries in respect of the Third Additional Protocol to the above-mentioned Constitution, concluded at Hamburg on 27 July 1984 ...	5
Accessions by various countries in respect of the Third Additional Protocol to the above-mentioned Constitution, concluded at Hamburg on 27 July 1984	8
<i>Congress of Hamburg</i>	
Termination of the General Regulations of the Universal Postal Union concluded at Hamburg on 27 July 1984 (<i>Note by the Secretariat</i>)	9
No. 23679. Universal Postal Convention. Concluded at Hamburg on 27 July 1984:	
Termination (<i>Note by the Secretariat</i>)	10
No. 23680. Postal Parcels Agreement. Concluded at Hamburg on 27 July 1984:	
Termination (<i>Note by the Secretariat</i>)	11

**Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies**

VOLUME 1687

1992

Annexe A —
N^{os} 8844, 23679-23683
I. N^{os} 29109-29113

TABLE DES MATIÈRES

	<i>Pages</i>
ANNEXE A. Ratifications, adhésions, accords ultérieurs, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies le 4 septembre 1992	
N^o 8844. Constitution de l'Union postale universelle. Signée à Vienne le 10 juillet 1964 :	
Adhésions de divers pays	2
Adhésions de divers pays à l'égard du Protocole additionnel à la Constitution susmentionnée, fait à Tokyo le 14 novembre 1969	3
Adhésions de divers pays à l'égard du Deuxième Protocole additionnel à la Constitution susmentionnée, conclu à Lausanne le 5 juillet 1974	4
Ratifications de divers pays à l'égard du Troisième Protocole additionnel à la Constitution susmentionnée, conclu à Hambourg le 27 juillet 1984	5
Adhésions de divers pays à l'égard du Troisième Protocole additionnel à la Constitution susmentionnée, conclu à Hambourg le 27 juillet 1984	8
Congrès de Hambourg	
Abrogation du Règlement général de l'Union postale universelle conclu à Hambourg le 27 juillet 1984 (<i>Note du Secrétariat</i>)	9
N^o 23679. Convention postale universelle. Conclue à Hambourg le 27 juillet 1984 :	
Abrogation (<i>Note du Secrétariat</i>)	10
N^o 23680. Arrangement concernant les colis postaux. Conclu à Hambourg le 27 juillet 1984 :	
Abrogation (<i>Note du Secrétariat</i>)	11